
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE EJERFORENINGEN GIBER Å
Den 03-11-08

Til stede: Søren, Ole, Mette, Jette, (Helle), Jane, Susanne, Michael

Dagsorden:
1. Godkendelse af referat fra sidste møde
2. Gennemgang af korrespondance
3. Parkeringspladser:
4. Afmærkning af parkering
5. Gartnere
6. Eventuelt 

Referat:
Ad1 Godkendt – dog med den ændring, at møderne indkaldes til kl. 20.00
Ad2 intet
Ad3 Susanne har taget kontakt til Advokat Flemming Voldby – der er brugt ca 

7 timer, men vi har ikke fået status på sagen – Susanne fortsætter og 
forsøger at få status.
Ole har kontaktet kommunen og gjort opmærksom på, at den udførte 
parkeringsplan ikke stemmer overens med den godkendte. Der følges op 
på dette.
Det indskærpes at der er tale om gæsteparkeringspladser, der ikke skal 
bruges til bil nr. 2 (eller 3).
Der skal heller ikke parkeres på stikveje eller vendepladser

Ad4 Lampas anbefaler at vi henvender os til en skiltemaler, og Ole fortsætter 
med sagen. 

Ad5 Der er afholdt møde med to anlægsgartnere.
Begge gartnere påpegede at arealerne ikke helt levede op til vanlig 
standard, hvilket betyder at udgiften bliver større end ellers. Vi kontakter 
advokat Flemming Voldby, så han kan tage kontakt til Søberg om dette.
Vi fik to tilbud, hvor vi vælger 'Den gamle gartners datter'. Prisen er 
69.800,- kr.

Ad6 Møde i den fælles ejerforening.
Der mangler stadig kontingentindbetalinger fra enkelte, der udsendes 
rykkere, 

Opgaver:
Susanne Tager kontakt til Advokat Flemming Voldby og undersøger status.

Susanne taler med Advokat Flemming Voldby vedr. problemet med 
udenomsarealer.

Ole Ole følger op på de  kommunale planer
Ole følger op på skiltemaler.


